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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
viskwekerijen in Nederland en
dodingmethoden van vis.
(Ingezonden 4 september 2008)

1
Kunt u uiteenzetten welke vissoorten
in Nederland al worden gekweekt, in
welke hoeveelheden, en wat het
aantal bedrijven per vissoort is?

2
Kunt u uiteenzetten hoeveel subsidie
wordt verstrekt aan de Nederlandse
viskwekerijen, en wat de
uitgangspunten zijn voor het verlenen
van deze subsidies?

3
Kunt u uiteenzetten wat de stand van
zaken is van het onderzoek naar
viswelzijn van de Afrikaanse meerval
en paling, zoals vermeld in de Nota
Dierenwelzijn? Zo ja, wat zijn de
(voorlopige) resultaten van het
onderzoek, evenals het verdere
tijdpad van het onderzoek? Zo neen,
waarom niet?

4
Kunt u uiteenzetten hoe dit
welzijnsonderzoek, achteraf, zich
verhoudt tot de procedure die de
Raad voor de Dieraangelegenheden
volgt, namelijk dat vissoorten alleen
aan de lijst van te houden dieren
kunnen worden toegevoegd als
vooraf blijkt dat ze zonder ernstige

welzijnsaantasting kunnen worden
gehouden?

5
Kunt u uiteenzetten wat de stand van
zaken is van het praktijkonderzoek
naar het huidige transport van
levende vissen, zoals vermeld in de
Nota Dierenwelzijn, en op welke
vissoorten dit onderzoek zich richt?
Zo ja, wat zijn de (voorlopige)
resultaten van het onderzoek, en het
verdere tijdpad? Zo neen, waarom
niet?

6
Kunt u uiteenzetten wat de
regelgeving ten aanzien van transport
van levende vis in andere Europese
landen is, en hoe deze zich verhoudt
tot de regelgeving in Nederland?

7
Kunt u uiteenzetten wat de stand van
zaken is van het ontwikkelen van een
maatlat voor duurzame kweek van
vissen, zoals vermeld in de Nota
Dierenwelzijn, en op welke aspecten
van duurzaamheid dit onderzoek zich
richt? Zo ja, wat zijn de (voorlopige)
resultaten van het onderzoek, en het
verdere tijdpad? Zo neen, waarom
niet?

8
Bent u bekend met de uitzending van
het programma Netwerk van
14 augustus 2008 over een
diervriendelijker dodingmethode voor
kweekvis (elektrocutie)?

9
Kunt u uiteenzetten wanneer deze
dodingmethode voor kweekvis
bedrijfsklaar is? Kunt u uiteenzetten
waardoor de verwarring tussen het
Productschap Vis en de onderzoekers
van Wageningen IMARES over het
moment van het bedrijfsklaar zijn van
de methode is ontstaan? Zo neen,
kunt u dit toelichten?

10
Kunt u uiteenzetten voor welke
vissoorten de dodingmethode van
toepassing zal kunnen zijn? Zo ja,
voor welke vissoorten? Zo neen,
waarom niet?

11
Kunt u uiteenzetten op welke wijze u
voornemens bent deze
dodingmethode zo snel mogelijk in
de hele viskweeksector, waar
toepasbaar, ook daadwerkelijk toe te
laten passen? Zo ja, bent u
voornemens de methode verplicht te
stellen? Zo neen, waarom niet?

12
Kunt u uiteenzetten wat uw
voornemens zijn om verbetering aan
te brengen in het doden van
gevangen vis op zee? Zo ja, aan
welke termijn denkt u en op welke
wijze? Zo neen, waarom niet?

13
Kunt u uiteenzetten wat de
regelgeving ten aanzien van
dodingmethoden van vis, op land en
in kwekerijen, in andere Europese
landen is, en hoe deze zich verhoudt
tot de regelgeving in Nederland?
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